



Absichtserklärung

zwischen

Swiss Cricket Association, (Verein), c/o Alexander Mackay, Wingertlistr. 22,
8405 Winterthur,
Klägerin

vertreten durch Rechtsanwältin Dr. iur. Tanja Gehrig Arbenz, Huber Keller Wach-
ter, Obergasse 34, Postfach 315, 8402 Winterthur

und

Schweizerischer Cricket Verband, (Verein), TMC Textil & Mode Center, Thur-
gauerstr. 117, Glattbrugg, 8065 Zürich,
Beklagte

vertreten durch Rechtsanwalt lic. iur. Patrick Braunschweig, Weinbergstr. 137,
8006 Zürich

Alexander Mackay und Davesh N. Mathur sind Vertreter der im Rubrum genannten Parteien im Prozess vor dem Bezirksgericht Bülach betreffend Persönlichkeitsverletzung. Strittig ist zwischen ihnen im Wesentlichen, wer die Swiss Cricket Association (SCA) rechtsgültig repräsentiert und welche Clubs Mitglied sind.

Alexander Mackay repräsentiert dabei die folgenden Vereine:

- Basel Dragons CC,
- Bern CC,
- Cern CC,
- Cossonay CC,
- Geneva X1 Stars CC,
- Geneva Region Youth CC,
- Nomads CC,
- Olten CC,
- Power Winterthur CC,
- Royal Zürich CC,
- Schaffhausen CC
- Uprising CC,
- Winterthur CC,
- Zug CC,
- Zurich United CC,
- Zurich Crickets,
- Lyceum Alpinum Zouz,
- Gingins CC,
- Geneva International CC
- Coaches Association
- swissFOCUS
- St. Moritz CC

Davesh N. Mathur repräsentiert die folgenden Vereine:

- Alpine CC
- Basel CC


- Classic CC
- Eagle CC
- Geneva SriLankans CC
- Zürich SriLankans CC

Ohne Anerkennung des jeweils gegnerischen Standpunktes im Prozess einigen sich Alexander Mackay und Davesh N. Mathur auf folgende Absichtserklärung:

1. Zum Wohle des Cricketsports und im Hinblick auf eine erneute Mitgliedschaft beim internationalen Cricketverband ICC bekräftigen Alexander Mackay und Davesh N. Mathur ihre Absicht, dass zukünftig in der Schweiz nur ein Dachverband unter der Bezeichnung "Swiss Cricket Association" geführt wird, welchem alle eingangs genannten Cricketclubs angehören sollen und welcher grundsätzlich allen Cricketclubs in der Schweiz offen stehen soll.
2. Alexander Mackay teilt dem Bezirksgericht Bülach bis spätestens 31. Januar 2013 mit, ob sich die Mehrheit der von ihm repräsentierten, stimmberechtigten Clubs im Rahmen der auf den 26. Januar 2013 festgelegten Generalversammlung entschlossen hat, an dem Vorhaben gemäss Ziffer 1 mitzuwirken.
3. Davesh N. Mathur erklärt für die von ihm repräsentierten Clubs sein Einverständnis hinsichtlich der Zielsetzung gemäss Ziffer 1.
4. Im Falle eines beidseitigen Einverständnisses bestimmt das Gericht einen unabhängigen Sportrechtsexperten, welcher hernach von beiden Parteien mandatiert wird. Die anfallenden Kosten übernehmen die Seiten wie folgt: Die Seite von Alexander Mackay trägt 70% der Kosten, die Seite von Davesh N. Mathur 30% der Kosten.
5. Die Realisierung der in Ziffer 1 genannten Zielsetzung wird durch den Sportrechtsexperten in Absprache mit den Rechtsvertretern beider Seiten vorgegeben und durchgeführt.
6. Spätestens nach erfolgreicher Zusammenführung der beiden Seiten in dem gemeinsamen Dachverband veranlasst Davesh N. Mathur auf erste Auffor-

derung durch den Sportrechtsexperten die Liquidation und Löschung des von ihm im Handelsregister des Kantons Zürich eingetragenen Vereins "Schweizerischer Cricket Verband".

Bülach, 20. Dezember 2012


Alexander Mackay


Davesh Nathan Mathur

This is a translation of the declaration of intent issued by the Bülach District Court on Thursday 20th December 2012 and countersigned by both parties.

Declaration of intent

between

Swiss Cricket Association, (Association), c/o Alexander Mackay, Wingertlistrasse 22, 8405 Winterthur

Plaintiff

represented by lawyer Dr. iur. Tanja Gehrig Arbenz, Huber Keller Wachter, Obergasse 34, Postfach 315, 8402 Winterthur

and

Schweizerischer Cricket Verband, (Association), TMC Textil & Mode Center, Thurgauerstrasse 117, Glattbrugg, 8065 Zürich,

Defendant

represented by lawyer lic. iur. Patrick Braunschweig, Weinbergstrasse 137, 8006 Zürich

Alexander Mackay and Daves N. Mathur are representatives of the parties named in the heading, at the trial before the Bülach District Court concerning breach of privacy.

Dispute between them is essentially, who is the valid representative of the Swiss Cricket Association (SCA) and which clubs are members.

Alexander Mackay represents here the following clubs:

- Basel Dragons CC
- Bern CC
- Cern CC
- Cossonay CC
- Geneva X1 Stars CC
- Geneva Region Youth CC
- Nomads CC
- Olten CC
- Power Winterthur CC
- Royal Zürich CC
- Schaffhausen CC
- Uprising CC
- Winterthur CC

- Zug CC
- Zurich United CC
- Zurich Crickets
- Lyceum Alpinum Zuoz
- Gingins CC
- Geneva International CC
- Coaches Association
- swissFOCUS
- St. Moritz CC

Davesh N. Mathur represents the following clubs:

- Alpine CC
- Basel CC
- Classic CC
- Eagle CC
- Geneva SriLankans CC
- Zürich SriLankans C

Without recognition of each opponent's position in the process, N. Alexander Mackay and Davesh N. Mathur agree the following statement of intent & purpose:

1. For the sake of the game of cricket, and in view of the of a renewed membership of the International Cricket Council (ICC), Alex Mackay and Davesh N. Mathur confirm their intention, that in the future only one association under the name "Swiss Cricket Association" will be in operation, in which all the aforementioned cricket clubs are included as members and which, in principle, is available to all cricket clubs in Switzerland.
2. No later than 31st January 2013, Alexander Mackay will inform the Bülach District Court if, at the already arranged General Meeting on 26th January 2013, the majority of the clubs with voting rights, agree to partake in this agreement, pursuant to section 1.
3. Davesh N. Mathur confirms that the clubs that he represents consent to the purpose described under item 1.
4. In the case of bilateral consent, the court will determine an independent sports law expert, to be mandated by both parties. The incurred costs will be undertaken by the parties, as follows:
The side represented by Alexander Mackay carries 70% of the costs, the side represented by Davesh N. Mathur, 30% of the costs.
5. The realisation of the objectives mentioned in paragraph 1 will be conducted by the sports law expert, in consultation with the legal representatives of both parties.
6. At the first request of the sports law expert, at the latest after the successful merger of the two sides in the umbrella association, Davesh N. Mathur will instigate the liquidation and deletion of the County of Zurich commercially registered Association "Schweizerischer Cricket Verband".
